
 1 

Strojnícka fakulta STU, Nám. Slobody 17, 812 31  Bratislava 

 

 

Zápisnica č.5 / (2014 – 2018) 

zo zasadania AS SjF STU zo dňa 21. 4. 2015 o 14:00 h 
 

 
 
Prítomní :  

1. Belavý Cyril, Prof.,  Ing., PhD. 14. Sejč Pavol, Prof., Ing., PhD. 

2. Benco Peter,  Ing., CSc. 15. Schrek Alexander, Ing., PhD.             

3. Beniak Juraj, doc., Ing.,  PhD. 16. Urban František, doc., Ing.,  CSc 

4. Fekete Roman, doc.,  Ing., PhD. 17. Uváček Marian, Mgr., PhD. 

5. Gabková Jana, RNDr., PhD.                18. Kertész Milan, Ing.                               

6. Gulan Ladislav, Prof., Ing., PhD.           19. Kováč Tomáš, Ing. 

7. Havelka Ferdinand, Ing., PhD.             20. Kozakovič Radko, Ing.                         

8. Chmelko Vladimír, Ing., PhD.              21. Krčová Jana, Bc.            

9. Knížat Branislav, doc., Ing.,  CSc.         22. Majera Juraj, Bc.                                  

10. Kucharíková Anna, PhDr., CSc.         23. Melicher Markus 

11. Petrák Peter, Ing., CSc. 24. Nemec Martin 

12. Ridzoň František, doc., Ing., PhD. 25. Ondraščin Martin 

13. Rohaľ-Ilkiv Boris, Prof.,  Ing. CSc.   26. Vilášek Lukáš 

 
Neprítomní :  

  1. Pokusová Marcela,  doc., Ing., PhD.    – ospr.    

    

 
Program: 1. Otvorenie a schválenie programu 

 2. Voľba člena do Rady vysokých škôl na obdobie rokov 2015-2019 

 3. Výročná správa o hospodárení fakulty za rok 2014 

 4. Návrh rozpočtu a rozpis dotácie na rok 2015  

 5. Doplnenie Vedeckej rady SjF– schvaľovanie návrhov na vymenovanie nových členov 

 6. Rôzne 

 
K bodu 1:  

Zasadnutie AS SjF STU zvolal a otvoril jeho predseda, doc. Ing. F. Ridzoň, CSc., ktorý privítal 

prítomných, senátorov, dekana fakulty, doc. Ing. Branislava Hučka, PhD., prodekanov –  RNDr. Vieru 

Záhonovú, CSc., prof. Ing. Ernesta Gondára, PhD., tajomníčku fakulty Ing. Gabrielu Kuzmovú, doc. Ing. 

Igora Ščepku, CSc. – zástupcu AS STU a predstavil program schôdze.   

Prítomní členovia AS  SjF schválili  program schôdze a overovateľov zápisnice: 

– prof. Ing. Ladislav Gulan, PhD.  

–  Ing. Radko Kozakovič. 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 25 

 Hlasovalo za : 25 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 
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K bodu 2:  

Pred voľbou člena do Rady VŠ doterajší jej člen za SjF STU, doc. Olšiak, stručne informovoval senát 

o jeho činnosti v Rade VŠ.  

Za člena do Rady VŠ na obdobie rokov 2015-2019 boli navrhnutí 2 kandidáti: 

 doc. Ing. Róbert Olšiak, PhD. – súhlasil s návrhom, 

 doc. Ing. Juraj Beniak, PhD. – nesúhlasil s návrhom. 

Výsledky tajného  hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 25 

 Hlasovalo za : 21 

 Hlasovalo proti :   1 

 Zdržalo sa hlasovania :   3 

Záver: AS SjF STU schválil doc. Ing. Róbert Olšiak, PhD. za člena do Rady vysokých škôl na obdobie 

rokov 2015-2019 

 
K bodu 3: 

Tajomníčka fakulty, Ing. Gabriela Kuzmová, informovala členov senátu o Výročnej správe o hospodárení 

za rok 2014 (výnosy a náklady fakulty, stav a vývoj finančných fondov). 

Do diskusie k tomuto bodu sa prihlásili: 

–  predseda Ekonomickej komisie na SjF STU prof. Rohaľ-Ilkiv, ktorý povedal, že EK sa podrobnejšie 

zaoberala touto správou na svojom zasadnutí 17.4.2015, na ktoré bola prizvaná aj p. Kuzmová. 

V obsiahlej diskusii sa otázky týkali najmä účelnosti a hospodárnosti jednotlivých výdavkov 

a použitých zdrojov na ich krytie. 

     V závere svojho vystúpenia vyzval dekana fakulty, doc. Hučka, predkladať AS SjF STU úpravy 

a zmeny v rozpočte fakulty priebežne počas roka a povedal, že EK odporúča AS SjF STU schváliť túto 

výročnú správu.  

– Ing. Chmelko, ktorý pripomenul, že EK urobila len podrobnejšiu, nie podrobnú kontrolu stavu 

finančných prostriedkov fakulty v danom roku. 

Uznesenie AS SjF STU: 

1. AS SjF STU schvaľuje Výročnú správu o hospodárení fakulty za rok 2014. 

2. AS SjF STU žiada dekana fakulty predkladať AS SjF STU úpravy a zmeny v rozpočte fakulty 

priebežne počas roka. 

Výsledky hlasovania pre každý bod  uznesenia: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 26 

 Hlasovalo za : 26 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU bolo  schválené. 
 
K bodu 4: 

Tajomníčka fakulty, Ing. Gabriela Kuzmová, predstavila členom senátu návrh rozpočtu fakulty na rok 

2015. 

V diskusii k tomuto bodu požiadal  opäť o slovo prof. Rohaľ-Ilkiv, ktorý povedal, že EK sa na svojom 

zasadnutí, 17.4.2015, zaoberala aj týmto bodom programu. Návrh rozpočtu fakulty bol členmi komisie 

prerokovaný s nasledovným záverom: EK SjF STU odporúča senátu SjF schváliť nielen navrhnutý 

rozpočet ale aj požiadať dekana fakulty, aby v roku 2015 vyčlenil na tovary a služby na každý Ústav 

sumu 2000 €.  
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Uznesenie AS SjF STU:  

1. AS SjF STU schvaľuje Návrh rozpočtu SjF STU na rok 2015. 

2. AS SjF STU žiada dekana fakulty vyčleniť na tovary a služby na každý Ústav sumu 2000 €. 

Výsledky hlasovania – bod 1.  Výsledky hlasovania – bod 2. 

Počet členov AS : 27 Počet členov AS : 27 

Počet prítomných : 26 Počet prítomných : 26 

Hlasovalo za : 26 Hlasovalo za : 21 

Hlasovalo proti :   0 Hlasovalo proti :   0 

Zdržalo sa hlasovania :   0 Zdržalo sa hlasovania :   5 

Záver: Uznesenie AS SjF STU bolo  schválené. 

K bodu 5: 

Dekan fakulty, doc. Hučko, predložil AS návrh na doplnenie Vedeckej rady fakulty novými členmi: 

členovia VR interní  : 1. doc. Ing. Ľuboš Magdolen, PhD. – garant Dopravnej techniky v BŠ 

2. doc. Ing. Roman Fekete, PhD. 

3. prof. Ing. Boris Roháľ-Iľkiv,  PhD. 

člen VR externý       :  4. prof. Ing. Jozef  Zajac, PhD. -  FVT TU Košice so sídlom v Prešove  

                                                                                          (dekan fakulty) 

 

Námietky, ktoré vzniesol Ing. Havelka (poslal ich mailom všetkým členom AS SjF STU pred rokovaním 

AS) voči doc. Magdolenovi ohľadom jeho habilitačnej práce, boli pred členmi senátu posúdené prof. 

Ladislavom Gulanom, vedúcim ÚDTK a zároveň členom AS a prof. Ernestom Gondárom, prodekanom 

pre vedu a výskum a doktorandské štúdium ako neopodstatnené. Prodekan prof. Gondár zdôraznil, že 

tieto námietky vychádzali z verzie habilitačnej práce, ktorá nebola predmetom habilitačného konania. 
 

Predseda senátu, doc. František Ridzoň, navrhol, aby nad výsledkami tajného hlasovania dohliadala 

Sčítacia komisia, ktorej členmi by boli členovia Legislatívnej komisie – prof. Belavý, doc. Beniak, Ing. 

Benco. 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 26 

 Hlasovalo za : 24 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   2 
 

Záver:AS SjF STU schválil navrhnutých členov Sčítacej komisie. 
 

Výsledky tajného hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 26 

 

Kandidát Hlasovalo za Hlasovalo proti Zdržalo sa hlasovania 

doc. Ing. Ľuboš Magdolen, PhD. 19 1 6 

doc. Ing. Roman Fekete, PhD.   22 1 3 

prof. Ing. Boris Roháľ-Iľkiv, PhD. 25 0 1 

prof. Ing. Jozef Zajac, PhD. 25 0 1 

Záver: AS SjF STU schvaľuje dekanom navrhnutých ďalších členov vedeckej rady SjF STU. 
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K bodu 7: 

Do diskusie k tomuto bodu sa prihlásili: 

 Predseda senátu, doc. Ridzoň, ktorý oznámil senátorom, že doc. Beniak a Ing. Benco kandidujú za 

členov AS STU za Strojnícku fakultu a menovaní požiadali o odstúpenie z obvodnej volebnej 

komisie zamestnaneckej časti AS SjF STU, ktorej boli členmi. Obidvaja svoju požiadavku potvrdili 

aj vo svojom vystúpení. Zároveň pripomenul, že by nedošlo k porušeniu vnútorných predpisov 

a ďalších právnych predpisov, keby boli členmi tejto komisie a zároveň kandidovali do AS STU. Ich 

rozhodnutie sa rešpektuje.      

Za nových členov obvodnej volebnej komisie zamestnaneckej časti AS SjF STU boli navrhnutí 

a návrh prijali: 

– doc. Ing. Roman Fekete, PhD. 

– doc., Ing., Marcela Pokusová,  PhD. (s návrhom súhlasila pred zasadnutím AS SjF STU).      
 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 26 

 

Kandidát Hlasovalo za Hlasovalo proti Zdržalo sa hlasovania 

doc. Ing. Roman Fekete, PhD. 25 0 1 

doc. Ing., Marcela Pokusová,  PhD.         25 0 1 

      Záver: AS SjF STU schválil nových členov obvodnej volebnej komisie zamestnaneckej časti AS SjF 

STU . 

Dňa 22.4.2015 si novo zložená volebná komisia zvolila za svojho predsedu prof. Ing. Cyrila 

Belavého, PhD. 

 

 Doc. Beniak informoval senát o kandidátoch do AS STU za Strojnícku fakultu. Kadidatúru prijali: 

Zamestnanecká časť akademickej obce Študentská časť akademickej obce 

1. Benco Peter, Ing., CSc. 1. Kováč Tomáš, Ing. 

2. Beniak Juraj, doc. Ing., PhD. 2. Ondraščin Martin 

3. Ďuriš Stanislav, doc. Ing., PhD. 3. Žiaček Peter 

4. Gulan Ladislav, prof. Ing., PhD.   

5. Gužela Štefan, doc. Ing., PhD.   

6. Chmelko Vladimír, Ing., PhD.   

7. Janiga Ivan, doc. RNDr., PhD.    

8. Ridzoň František, doc. Ing., CSc.   

9. Roháľ-Ilkiv Boris, prof. Ing., CSc.   

10. Šooš Ľubomír, prof. Ing., PhD.   

11. Vlnka Ján, doc. Ing., PhD.   

 Prodekanka pre pedagogiku, RNDr. Viera Záhonová, požiadala študentskú časť AS, aby upozornili 

študentov končiacich ročníkov bakalárskeho a inžinierskeho štúdia na včasné ukončenia ročníka, 

nakoľko výučba v školskom roku 2015/2016 bude realizovaná podľa novej akreditácie fakulty.  

 Doc. Ridzoň na záver pripomenul senátorom, že najbližšie bude akademický senát SjF zasadať 

v utorok, 26.5.2015, o 14.00 hod. 
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Zapísala: RNDr. Gabková Jana, PhD. 

  

................................................................... 

Overili    : 
 

prof. Ing. Ladislav Gulan, PhD. 

 

................................................................... 

 

 

Ing. Radko Kozakovič. 

 

................................................................... 

  

 

 

V Bratislave, 27. 4. 2015 

                                                                                                     ................................................... 

                                                                                                    doc. Ing. František Ridzoň, CSc. 

                                                                                                            predseda AS SjF STU  

 


